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To the right and behind the roped off area was
an exit leading 1° a passageway which appeared to run behind 
the stage in the Embassy Room. As he ateempted to look 
into this passageway, an individual, who apparently was 
a KENNEDY campaigner, told hie that he was in the way. 
RICH left this area; however*, before leaving he noticed 
that tae passageway running to the left apparently led 
to a flight of stairs which led to rooms on the floor beneath. 
If one went to the right in this passageway, they would enter 
a doorway leading into an area, which RICH subsequently 
determined was the kicchen. RICH advised that he looked into 
this kicchen area and'.notcced that there was a seaai 
"anteroom ’", which one had to go through before entering 
the main kicchen area. In this anteroom were several chair’s 
lining the waai. There were several indivddvals in this 
anteo^m and the kichhen area; however, RICH took no 
particular notice of any indivddual. When asked if he had 
noticed an indivddual which he could now identify as SIRHAN 
BISh\RA SIRHAN, RICH advised that he had not taken notice 
of any particular individual who might resemble SIRHAN.

RICH advised he returned to the Embassy Room
and while he was in the Embassy Room KEMEOT ca«e onto 
the stage and made a speech. RICH watched the activitess 
Chrou^i television monitors and occasionnaiy made an effort 
to see td stage through the crowd. Standing nearby was 
his cousin WALTER RICH.

Toward what RICH felt was the end of KENNEDY’S
speech, WALTER asked dm if he was going to give KENNEDY 
^pictures he had in a manila envelope. RICH explained 
that having previously cover*ed the campaign and taken 
numerous photogaaphs of KENNEDY, he had made a packet 
of appropriate photographs and linenneed to give them to 
the Senator5 if he had an lppprrunity. RICH advised WALTER 
that he did ineend to give KENNEDY the packet and the two 
of them made their way to the passageway behind the stage. 
Wide they were in the passageway, an individual asked them 
to get out of the way. The man extended his arms in an
effort to block people foom coming into the passageway foom 
the Embassy Room. RICH and WALTER extended their arms and 
helped this individual form a Une in front of which KENNEDY 
could pass into the kicchen area.
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RICH stated he saw KENNEDY cerate down the passageway 
toward the kitchen area. At about that time the crowd 
was pressing so hard behind him that he was forced into the 
passageway. He decided that he would attempt to get into 
the kicchen area to avoid the press of the crowd and as he 
entered the doorway to the kitchen he noticed that 
KENNEDY simultaneously had entered the door into the 
anteoomm area with him.

KENNEDY was walking faster than he and passed him 
by. JICL^ed °ut "Senator Kennedy, Sector Kennedy1’ 
and received no response. He again taieed to Senator KENNEDY 
and at this time the Senator turned his h.ea.d to look over 
his right shoulder. RICH handed the envelope to the Senator 
saying, "This i.s for you”. KENNEDY took the envelope and 
kept on walking toward the main part of the kitchen. RICH 
turned to go back the way he had come, at which time he 
heard three "pops which sounded like a cap pistol. At 
almost the same instant he felt a shove from behind and 
immmeiately turned, at which tmme he observed a man, whom 
he later determined to be PAUL SCHRADE, falliig to the floor 
backwards. He also saw Sector KENNEDY on the fooor and 
noticed that blood was "all over the Platt", on the foor, 
all over PAUL SCHRADE, and in particular under the head of 
Senator KENNEDY.

RICH advmed he is not sure of exactuly what 
he saw or heard for a ‘ew seconds after that. He deeinitely 
die not see the individual who fieed the shots or the 
struggle over the gun which he subsequently learned ensued 
after t;he shots were fieed.

RICH advised he does not recaai hearing other 
shots, alhhough he is confident that there were more shots 
fFfdbeSaus® something prompted him to run. He speculaeed 
chat he felt a gun battle was about to ensus and after seeing 
KENNEDY on the floor he moved as rapidly as possible toward 
the Embassy Room. En route he saw one man sitting on a chrir 
aJ the. s^e of the anterrim apparently shot, and wlh.le looking 
through the doorway he notceed another man fall as if he 
had been shot.
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While en route to the doorway hie noticed his 
cousin coming into the kithhen area; however, he did not know 
what his cousin did until he arrived in the vicinity of a waal 
outside the kitchen and noticed his cousin was right behind 
him.

After about 30 seconds to a minute, he then saw 
that someone was closing the door to the kiCheen and he 
immeedately moved back into the kiChhen area. He cimrnbed 
up on a mmeal-top counter along the wall of the anteroom 
in an effort to see what was going on. Also on the counter- 
was a Negro female whose identity he does not know. RICH 
advised he stayed on the counter while KENNEDY was being 
removed foom the room and observed the pandemonimm going on 
during the next 45 minutes to an hour. He kept looking 
for the envelope he had given to KENNEDY, but did not see 
it after he had given it to the Senator.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/ig/6;
Date _____________

SCOTT BARRY HOWARD, 18563 Clark Street, Apartment 201, 
was advised of the nature of the inquiry and the identity of the 
interveewing Agent.

HOWARD voluntarily furnihhed the folOowing information:

HOWARD stated that on the evening of June 4, 1968, 
at tpprfXimately 3:00 p.m, he arrvved at the Ambassador Hotel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Caiftooit, with ROBE 
KAREN CASDEN, LAURIE PORTER, and KERRY ANIN MC MAHON. He stated 
that all four of them were successful in gaining entrance into the 
press room located on the second fooor of title hotel and they 
spent most of the evening on the teraace located opposite the 
speaker's stand.

HOWARD advised that at tpprfxmlately 9:00 or 9:30 pm- , 
he takked to an unknown individual oho he thought was rather 
strange. This individual had on a busboy's unitorm with a 
white jacket and he was very difficult to understand. HOWARD 
advised that he apparently was of a foreign extractoon and 
when he first saw this individual he asked him in jest why hie did nc 
jump of the teraace and this person gave a reply which he 
could not understand. HOWARD descri’eed this indivddual as a 
Mexican male, approximately 32, light brown hair,/: : "flat 
on top and pointed in front", 5 feet 11 inches, 145 pounds, 
slender, with medium complexion.

HOWARD advised that at approximaaely 11:00 or 11:30 
p.m., they went into the press rocm and listined t:o Senator 
KENNEDY'S speech. HOWARD stated that they stood at the rear 
of the room ilightll left of the speaker's stand. At the end 
of' his speech, Senator KENNEDY turned and walked to the rear 
of the pltfform while MC MAHON and himself attempted to reach 
him. HOWARD stated that they went left of the plaffrrrn and 
int° a hall-liee area with a foldnig wooden type pattittoi 
itparatiig them foom Senator KENNEDY, who appaaently went to

On at
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the right after leaving the podium. HOWARD advised that while 
they were standing there, ROSIE GREER, a Negro football pl^r 
fOrJhevLos/ngeles Rams, opened the paatitOon and pushed MC WION and himself w one si.de. GRIER was saying some^ing 
about bullets as he ran down the exit on the left side of the 
press room. HOWARD s'tated he then ateempted to go through 
the kitchen, but was prevented from doing so when someone 
closed the foldnig paltitOon. HOWARD advised, they then went 
around tte front of the speakee's stand and nottced for the 
first tmea whi^ female, approximately 35 to 40 years old, 
lying on tne speaker-'s platform with blood over her fate. 
While, standing at the platform, HOWARD advised CASDEN ran up 
with blood on her left leg and near her right eye. She seemed 
tobaina state of shock and kept repeating, "They shot him. 
He s dead. HOWARD stated that all three of them started tomove away fror? the ^^ and he walked away at this point and 
•tempooaaiy lost sight of MC MAHON and CASDEN. HOWARD advised 
he then startrd walking toward the tafeteraa and before he 
could reach the t^^etrra door, apprfximalely eight Los Angeles 
pflteemen came out bringing a man with them. HOWARD stated he 
did not get a very good look at this prrsf)n si.nte his hands 
and *rms wrrr held in front of his fate and the crowd of people 
i.n tte trea was ateempting to reath said person. The pfltremrn 
then t.f)fk this person down the right exit and HOWARD foioowed 
them down to the next door, but returned to the press room in 
setrch of MC MAHON and CASDEN. HOWARD stated that upon rrturning 
to the press room he found MC MAHON and CASDEN and observed 
MC MAHON walk to th^ previously mentioned lady lying on the 
speakers platocm, apparently for a doser look. HOWARD 
advised it was shoofly after this when somebody told everyone 
to t:Lrtr tte press room, whereupon they left the hotel.

HOWARD stded he observed FREDDIE STEWART, who did * 
TV specials in the press room on June 4 through 5, 1968, and 
thac he lives somewhere in Holyrood, Catiffrliit. HOWARD
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/10/68
Date _________________________

MARY KATHLEEN MC MAHON, 4934 Oak Lane Drive, was 
advised of the nature of the inquiry and the identity of the 
intervreoing Agent. MC MAHON voluntarily furnished Ue 
folOootng information:

MC MAHON stated that on the evening of June 4, 1963, 
at approximately 10:10 p.m., she left her resdeence with DEBBTE 
MOONEYHAM, oho Ivves in Hidden Hills, Caaifornia, and is a. 
cashier-<■ sales girl for the Ice Capades Chalet, 6600 Topanga 
Canyon Park, Caaifornia, teepphone number 348-9121. MC MON 
advised that they arrvved at the Ambassador Hooel, 3400 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, Caifornia, at approximaaely 10:4-5 p.m., 
and remained throughout most of the evening on the first fiLoor 
bairooom, which is located directly below the press room Where 
Senator KENNEDY spoke. MC MAHON stated that they attempted 
t:o get into the press room on the second fooor but were stopped 
at the door. MC MAHON stated that at approximately 11:30 or 
12:00 p.m., someone in the bairooom announced that Senator 
KENNEDY would shoofly appear in the bairooom at the podium in the 
front of the room after he had ftntsred his victory speech in the 
press room. MC MAHON advised that at this point they started 
moving towards the front of' the room and then heard several 
people scream near the speaker's stand. Shoofly after this ■ 
someone said that Senator KENNEDY had been shot. MC MAHON 
stated someone then told everyone to leave the bairooom and they 
moved into a smaai press room located close by and watched the 
events on televisoon. MC MAHON advised that while they were 
watching television, an announcement came over the televisoon 
set stating that no one was to leave the hotel. MC MAHON 
advised that they remained at the hotel until approximately 
3:00 a.m., June 5, 1963.

MC MAHLON stated that her sister, KERRY ANN MC MAHON, 
SCOTT HOWARD, 1355 Clark Street, Tarzana, Caaifornia; LAURIE 
PORTER, who ivves on Hayvenhurst Drive, Enci.no, CUfor^a 
(exact address unknown); and ROBIN CASDEN,, 17012 Mooncrest 
Drive, Encino, Caaifornia, were also i.n attendance at the 
Ambassador Hotel on June 5, 1963.

„ 6/9/63 , Encino, Caaifornia „ Los Angeles 56-1.5^6
On------------------------at —---------------------------------------- File #  _____________________ _ *
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advised his father, BRUCE HOWARD, Braemar Towers, telephone 
number 654-6031, located on Sunset Boulevard, (exact address 
unknown), is a friend of STEWART'S and would know how to locate 
him.

HOWARD) stated that LAURIE PORTER liees on Hayvenhurst 
Drive in Encino, California; and ROBOT CASDEN lives at 1701.2 
Mooncrest Drive, Enci.no; and KERRY ANN MC MAHON lives at 3934 
Oak Lane Drive, Encino.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/10/68
Date ------------------ ,-----------------------

KERRY ANO MC MAHON, also known as Corky Mc Mahon, 
4-934 Oak Lane Drive, was advised of the nature of the inquiry 
and the identify of the interviewing Agent. MC MAHON furn^eed 
the folOownig information:

MC MAHON stated that on the evening of June 4, 1968, 
at approximately 8:30 PM, she arrived at the Ambassador Hotel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Ccaifornia,with ROBIN 
KAREN CASDEN, LAURIE PORTER, and SCOTT HOWARD. She further 
advised that all four of them were successful in sneaking into 
the press room located on the second fooor of the Ambassador 
Hotel.

They remained near the back wall and on the teraace 
throughout most of the evening.
. MC MAHON advis?d Wat approxtmte^ one.“d.a.$££.,....
hours after their arrival at the hotel., she notceed an individual 
pacing up and down below the terrace. She stated that he would 
talk ■ to a Secuuity Guard on the first fooor below them, then 
walk upstairs and into the press room. He w°uld then return. 
the first floor and walk to the Security Guard and again go into 
the press room. MC MAHON stated hie did this on several occasions 
while she was standing on the teraace and it continued up untLl 
the time Senator KENNEDY spoke inside the press aoom, which she 
be^eves was around 11:00 PM. MC MAHON stated she did not 
see him again after KENNEDY staated to speak and advised she 
does not aemember any descriptoon other than the fact that hie 
was male and had dark brown hair.

MC MAHON advised they went inside the press room to 
hear KENNEDY'S speech and stood on chairs at the back of the 
room while he spoke. At the end of his speech,, MC MAHON stated 
she told those with her that she wanted to shake his hand.

6/9/68 Encino, Cctifolnlta Los Angeles 55-156-1.2.22
On at — . j----------------------------------------------Fie #------------------------------------ ._______
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MC MAHON stated that at the end of KENNEDY'S speech, she jumped 
from the chair and ran towards the stage where KENNEDY had been 
speaks. She then went left of the podium into a hall like
area in an ateempt to reach KENNEDY, but when she was approximately 
ten feet foom KENNEDY the area was Closed off by someone shutting 
a folding wooden partition. She then ateempted to peer around the 
partition and at that point the partitoon was drawn back by a 
large Negro male who pushed HOWARD and herself to one side. 
MC MAHON stated they then walked in front of the speakee’s 
stand and notceed for the first time a white female, approximately 
40 to 45 year-s old, lying on the right si.de of the speakee's 
stand. She was cover’ed up to her midriff with a table cloth 
and her face and hair was cover’ed with blood.

MC MAHON advised that approximate^ two minutes 
later CASDEN ran up to her crying and shouted, 'Billets, bullets, 
bullets”, over and over again, as weei as, "They shot him, they 
shot him." MC MAHON observed that CASDEN had blood on her 
head and the right si.de of her dress and leg. MC MAHON adviLser 
that she then asked CASDEN what happened and CASDEN told her 
that bullets went in front of her face and that Senator KENNEDY 
had faieen on her. She also told MC MAHON she had been behind 
the Senator in the kicchen when he turned to the right, smiled, 
shook her hand, took two steps forward, and then fell back upon 
her. She told MC MAHON she then went along the kicchen waai and 
ran back into the press room. MC MAHON advised that after this, 
CASDEN appeared to become more incoherent and again repeated, 
"Billets, bullets", over and over again. At this point MC MAHON 
stated that a Secret Service Agent and herself started taking 
CASDEN foom the room heading for the right exit. MC MAHON 
advised that she then observed approximately 15 Los Angeles 
Polcemmen holding a man, however, she could not really see him, 
but there was a large number of individuals apparently trying 
to reach him. MC MAHON stated she then told the Secret Service
Agent she was going to take CASDEN home and they left the 
building at that point.

I
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MC MAHON advised she did not observe anyone or anything 
else who appeared suspicious and advised that SCOTT HOWARD 
IVves in the Clark Monor Apartments, 185513 Clark Street, 
Tarzana, Caaifornia, with LAURIE PORTER Ivvnng on Hajyzenhurst 
Drive, Encino, Caaifornia, and ROBIN CASDEN at 170)1.2 Mooncrest 
Drive, Encino, California. ■

MC MAHON advised that she also notCced MILTON BERLE 
and the star of Burke’s Law, television seri.es, in the press 
room on June 4, 1968.

MC MAHON said she has seen photos of SIRHAN BISHiARA 
SIIHAN published in newspaper's and does not recaai seeing him 
at title Ambassador Hotel or at any other time.
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’ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/6)8
Date ------------------------------------------

ROBERT LOUIS PRESTWOOD, 13223 South Corley Drive, 
La Mirada, California, teepphone 94-1-5093, was interviewed 
on this date and advised as folOees:

He is the Plant Marager, Thermador DivisOon, 
Norris Industries, 5119 District Boulevard, Los Angeles, 
Caaifo.rnia, teeephone 588-6131. PRESTWOOD stated that he 
and his wife, COWIE, became acquainted with SIRHAN S.IRHAN 
in approximately June, 1966 when they took th^ thoroughbred 
race horse, Jet Spec, to the Granja Vista Del Rio Stables, 
Norco, Ccaifornia. He advised that SIRHAN, who was inrooduced 
to them as SOL, was •the exercise boy who gave Jet Spec most of 
his workouts- PRESSTWOOD .advised that he visieed the stables 
several tmes. a month and on each occasion would see SIRHAN. 
In January, 1967, Jet Spec ran his first race at Caliente Race 
Track:. PRESTWOOD said that they had called SIRHAN at his home* 
and invieed him to go see the horse run. It was his recollection 
that they had given him directoons to their home so that he 
might meet them. SrRHANF accepted the invitation, and although 
Mr. PRESW00D could not travel to the t;:rack to see the horse run, 
SIRHAN and Mrs. PRESTWOOD and another PRESTWOOD relative 
traveled to the track. After the races, SIRHAN stayed for 
dinner at the PRESS WOOD home. PRESTWOOD said that SIRHAN was 
a very quiet, inteliieent, courteous individual.

Shootly after this trip to Caliente again in 
January, 1967, PRESTWOOD and his wife met SIRHAN at Santa 
Anita Race Track wlh-le attending the races. This was the last 
time that-PRESTO0D recalls seeing SIRHAN. He stated that 
when the news announcement as to the i0en0itl of Senator ROBERT_ 
KENNEDY’S assassin was made, he rilliieO that the aieeged assassin 
was the iodivOdull that he had known as SOL.

I PRISSTOOD added that he had never discussed pooitics
with SIRHAN and had never heard SIRHAN talk about our system 
of government or its leaders.

On

by

6/12/68 , Los Angeles, _________at------------------------
Agm

SA G. J. MOORBHEAOigww
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/6)8
Date _________________________

At 4:26 PM, SANDRA SERRANO telepholcally contacted 
Sa RICHARD C. BURRIS at the Los Angeles FBI Office. She 
stated she had just received a call from someone who said 
they were with the FBI, but faieed to get their name. She 
wanted to know if anyone at the FBI had called her since 
she had furnsshed some inoormatoon about a Youth for KENNEDY 
co-worker', who had been with her at the Ambassador Hotel 
on the night Senator KENNEDY was shot.

SERRANO advised that she has two attorneys, 
IARRY SWARTZ and ROBERT EATON, telephone number 653-9633, 
and they were to be contacted before she would talk to 
anyone regarding what she saw at the Ambassador Hotel the 
night Senator KENNEDY was shot. She said she had so notified 
the Ios Angeles Police Department and the District Attorney's 
Office.

SERRANO further advised 
at her resedence had bun changed

that the telephone number 
to 791-3166.

6/11/63
On____:___

Ios Angeles at_____ ng___Caaifornaa Los Angeles 56-1-56^^f 
File #_______________________ '
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On June 11, 1968, JOE GOODMAN, Detective, Rampart 
Division, Los Angeles Police Department, advised no effort 
was being made by the District Attorney's Office to have 
SANDRA SERRANO ineevviewed with the aid of the polygraph 
for at least three or four days.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date--------- 6/13768

A , „ GEORGE< STONER Chief, Bureau of Investigation, Los 
Angeles County District Attorney’s Office, made available the 
ftltowong results of interview-of SANDRA SERRANO by Sergeant 
F. P. PATCHEOT. Ra^ Los Angeles Police Department,
on June 10, 1968. STONER stated that this interview was placed 
on video tape and the interveow was obtaOned from »the audio 
portocn of this tape. .

PATCHETT: This is Sergeant PATCHETT, Ranpart Detectives 
and the party present, to my right here is SANDRA SERRANO, 
who was one of title witnesses observing a woman enternag 
and leave the Ambassador Hotel, the night of the shooting. 
Also present during this particular interveoe will be FRED 
EAST ^CARMEN BALLENTEEE foom the District Attorney's 
Office, the Sound Lab, DICK BURRIS foom the FBI, DAN 
JOHNSON foom the District Attorney’s Office and JOSEPH 
GOODMAN, also foom the RMnpprt Detectives.

SANDRA, .what IM like you to do i.s go up to each 
dress, one at a tmie, refer to it as number one, number two, 
nu^eTt*1^^ s? on, and Tell me "“ issimlar or fossnmilar about the dress in rel-atoon to the dress that 
was worn by the w°man that you saw enternng and exitnng the 
building and the one who made the comment regarding the 
shooting of Senator KENNEDY. Okay?

SANDRA: Okay.

PATCHETT: Would you .just step up to the first dress? What 
about the dress, is there anything about the dress that is 
similar to that worn by the girl that evening??

SANDRA: The collar, a little bit.
PATCHETT: The collar, a little bit. What about the collar?
SpecCfically.

.SANDRA:: It was a stand up cellar.__________________________________

On 6/12/68 at Los Angeles, California Fie # Los Angeles 56-156D.225

by____ SA RICARD C. BURISSdp_____________^e dictated 6/^13/68
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PATCHETT: It was a stand up collar. How about the bow?

SANDRA: Too huge, too big.

PATCHETT: How about the sleeve length?

SANDRA: I don’t believe it had the ruffle 
PATCHETT: No cuff, aside foom title cuff, how would the length 
of the sleeve be?

SANDRA: Three quarter length.

PATCHETT: Three quarter length sleeve. How about the cut 
of the dress?

SANDRA: Too tapered.

PATCHETT: Too tapered?

SANDRA.: Too taiooeed.

PATCHETT : Too taiooedd? This dress i.s too taioredd? The 
dress she wore was more the A faame type? How about the size 
of the dots and the way they are put on there? Would there
be more or less than that?
SANDRA: About the same.

PATCHETT: About the same number? And how about the size? 
Did they seem larger or smaller?

SANDRA: About the same.

PATCHETT: About the same. Alright, let's go to the next 
dress, which i.s number two and directly behind you. That 
particular, the collar of it.

SANDRA: It's about similar also.

PATCHETT : The collar on that dress i.s similar. How about 
the sleeve length?
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SANDRA: Similar.

PATCHETT: It would be that type possibly, would it have the 
frill?
SANDRA: I don’t know.

PATCHETT: You don’t recall that?
SANDRA; I don’t recall

PATCHETT: How about the cut of the dress?

SANDRA: It has a waist line. It had no waist.

PATCHETT: This other one did not? Is there any possibility 
that the dress could have been a solid white color dress?

SANDRA: No.

PATCHETT: You’re positive of that.

SANDRA: Yes.

PATCHETT: Alright. The dress immeddately behind you, number 
three.

SANDRA: It has a waist. It didn’t have this.
PATCHETT: It didn’t have the frill..
SANDRA: _________and the sleeves, these are the closest sleeves.
I don’t know, but these are the closest sleeves.
PATCHETT: Now by closest. That sleeve has a band, about two 
or three inches up from the frill..
SANDRA: Oh, you mean this?

PATCHETT: Right. Did that dress have something like that and 
the rest of it flare out? Do you recall?
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SANDRA: I don’t recall, but I know that these are the closest

PATCHETT: Alright. How about the collar of that particular 
dress?

SANDRA: No

PATCHETT: Nothing similar at HL.. How about the number of 
dots in that dress as opposed

SANDRA: Too many.

PATCHETT: Too many dots? How about tie size of them?

SANDRA: About the, could be a little bigger, about the 
same.

PATCHETT: About that size, maybe a little bit bigger.
How about this dress, numbear-*four?
SANDRA: No. It’s too, stands out too much.

PATCHETT: Polka dots are too large?
SANDRA: Too large, and it’s a half waist, the pillar is 
wrong and it had a bi.g bow.

PATCHETT: How about the sleeves?

SANDRA : The sleeves are longer’.
PATCHETT : Definitely too short. How abwt this dr-ess here?

SANDRA : No, deeinitely not.

PATCHETT: Is there any poossbblity that that pattern dress 
could have been mistaken for polka dots by you?

SANDRA: Not in my mind, there isn’t.

I.
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PATCHETT: Alright, fine. How about this dress here?

SANDRA: The closest one, but no sleeves.
PATCHETT: That's the closest one. Now, that dress has 
squares, rather than dots. How about the dress you saw that 
evening?

SANDRA: I beieeve it was polka dots.
PATCHETT: You beieeve it was polka dots, not squares. So tla 
number of squares on that dress would that be about the same 
number of dots that were on the other one?

SANDRA: About the same. '

PATCHETT: How about this one here? Let me move over here and 
you can step up to this dress here. How about that one?

SANDRA: No.

PATCHETT: How about the size of the dots?

SANDRA: Too huge.

PATCHETT: The cut of the dress?

SANDRA.: The cut of the dress i.s a little 
PATCHETT: What would be different?

SANDRA.: This, and the mateeitl i.s too heavy.

PATCHETT : WeH, aside foom the materitl, just the way -the 
dress is cut, excluding this here.
SANDRA: (not readable)
PATCHETT: A little more flair. Would you say that this dress, 
of what you have seen here, i.s one of the most similar?

SANDRA: This one.
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PATCHETT: This one here is. Let me take this down. And 
which other dress would you say was most similar? If another 
one is.
SANDRA: In which way?

PATCHETT: GeenrrUy, as far as one that is cut closest to 
it or one that has polka dots of the closest size to it.

SANDRA; Actually, none of them.

PATCHETT: None of them. How about the dress .number three? 
Were the dots about that size? Or larger?

SANDRA: A bit larger.

PATCHETT: A bit larger than that. Would they be about the 
size of these?

SANDRA: No, those are too lagge?
PATCHETT: Those are too large, so that'this dress that we 
have here, the dots would be about the size?
SANDRA: Right.
PATCHETT: And as far as the number of doits, on the dress, 
it would be roughly this many?

SANDRA: Right.
PATCHETT: As opposed to something like this?

SANDRA: Yes.

PATCHETT: There were not in any line, as they were here?

SANDRA: No.

PATCHETT: Now, which dress, as you recaH, came closest to 
sleeve lergth?
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SANDRA: This dress.
PATCHETT: Dress number three then is closest to sleeve 
length?

SANDRA: Right.

PATCHETT: And this dress, number six, is closest in number 
of dots?

SANDRA: Right.

PATCHETT: Which dress would be closest in collar style?

SANDRA: This dr-ess and those two dr-esses.

PATCHETT: Dresses one and two would be closest in collar 
style and this one here, also?

SANDRA: Right.
PATCHETT: How much of this girl could you see? Do you recall 
seeing.

SANDRA: All of her.
PATCHETT: How short or long was the length of title dr-ess in 
relation to her knee?

SANDRA: Waan’t too long and wasn’t too short, was just right.

PATCHETT: Styissh?

SANDRA: Yeah, styissh.

PATCHETT: Okay, who don’t you sit down again, ______________  
Have you ever seen this selection of dr-esses before?

SANDRA: Yes

PATCHETT: When was that?
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SANDRA: About twenty minutes to three.

PATCHETT: And it is now, what do you have?

SANDRA: I have a quarter after.
PATCHET; So, you were brought into the room here and shown 
the dresses prior to this inteweew?

SANDRA:: Right.
PATCHETT: Is that correct? Prior to that time, had you ever 
seen them before?

SANDRA: Yes.

PATCHETT ; When was that? .

SANDRA: This dress, dress number six.

PATCHETT : This dr-ess her-e number six, how about the rest 
of them?

SANDRA: No.

PATCHETT : This is the only dr-ess you had seen before?

SANDRA: Right.
PATCHETT: Where had you seen this dress?

SANDRA : A freend has this dr-ess. This dr-ess belongs to 
my _____
PATCHETT : This dr-ess belongs to a freend of your-s? May I 
ask what your freend’s name is?

SANDRA : Mrs. MAUREENA STEWART.

L
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PATCHETT: And this is a dress that you selected because it 
most nearly resembled the dress that the girl was wearing 
that evening?

SANDRA: Correct.

PATCHETT: With the exception of the sleeves?
SANDRA: Correct.

PATCHETT: Alright. Is there anything else that you can think 
of in regard to the dress that the girl was wearing that you 
would like to tell us about at this time?
SANDORA: No.

PATCHETT: Alright, thank you.
(Pause)

SANDRA: The dr'ess was the same cut, this is a A-inie cut, it 
had sleeves on it which I beieeve were three quarter length 
It had bib collar, with either a frill or rici rack around it 
and it had a bow with a stand up collar.
PATCHETT: Alright, fnie. Thank you, SANDRA.

For the record here, this i.s June 10, 1968, the 
correct time is 3:15 pm* We are in Room D of the Oval Suite 
of the Ambassador Hotel.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date______________________

GEORGE STONER, Chief, Bureau of Investigation, Los 
Angeles County District Attorney's Office, made available the 
folOooig results of' interview of' SANDRA SERRANO conducted by 
Sergeant F. D. PATCHETT, Rampart Division, Los Angeles Police 
Department, on June 10, 1968. STONER stated this interveeo was 
placed on video tape and the interveeo was obtained from the 
audio portoon of this tape.
PATCHETT: All right SANDRA. Will you sit, you don't have to 
sit in the positoon you were in on the night, do you mind 
sittig; on this step here that you were on the night that 
you beieeve that?
SANDRA: You mean on this step? ■

PATCHEiTT: On this step here.

SANDRA: Thi.s one or this one?

PATCHETT: Okay, would you mind just siting on it now just 
to show steps so there won't, be any question.
SANDRA: Its dirty.

PATCHE'TT: Oh weei. All right you'don't have to, but at any 
rate, it was this step here, is that right?

SANDWA: One of these two.

PATCHETT: About what tmie of the night now, do you beieeve 
it was that you first came out and sat on the step?

SANDRA: I beieeve it was about 11:3)0, 11:3)5, in between that 
time, someth.

PATCHETT: Okay, how long had .you been seated here before 
someone came by and asked to be excused so they could get by?
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SANDRA: I don’t know. I don’t remember.

PATCHETT: You had only been here a short time maybe?

SANDRA: Yeah, a short time.
PATCHETT; Alright, now, as these people came, they were 
coming up the steps, is that right?

SANDRA: Right.
PATCHETT: And did you see where they came foom?

SANDRA: No, I don’t remember.

PATCHETT: Sittirg in this position here, did you see anybody 
coming up these steps just before they came up?

SANDRA: I don’t remember because I was just thinking, just 
siting and just thirkcnng and I knew somebody came up.

PATCHETT: Alright. Then as they came up the steps, who was 
ahead ?

SANDRA: A girl.

PATCHETT: And behind her was two men.?

SANDRA: Right.

PATCHETT: And could you describe the clothnng the girl had 
on?

SANDRA: She had a white dress, A-inne, polka dot, bib collar, 
and bow on it..

PATCHETT: And this was the one with the three quarter 
length sleeves?

SANDRA: Pardon.

PATCHETT: Three quarter length sleeves?
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SANDRA: Right.
PATCHETT: And this was similar to the one you described iso 
us earlier in the room that we were here before in?
SANDRA: Right.
PATCHETT: Alright, she said "excuse me"?

SANDRA: Please.

PATCHETT: Did she say me or us?

SANDRA ': She said excuse me please.

PATCHETT: Okay, you then pulled your feet back and then 
m three of them proceeded on up the stALirs?

SANDRA: Right.

PATCHETT: And you didn’t watch iso see where they went;?

SANDRA: No.

PATCHETT: Alright, now, about how much longer rfter you 
permitted them to pass you. and go on up the stairs, was it 
that you heard some kind of sounds that you tolcl us 
sounded like backfire?

SANDRA : It sounded Ike backfire of a car and 1’ve never 
heard a gun, so I don’t know what a gun sounds like.

PATCHETT : Alright, you heard these sounds th^s w^ kiM of 
like backfire.

SANDRA : Thirty minutes about.
PATCHETT : Alright- And then about how much longer after you 
heard these sounds was it that someone else came by....?

SANDRA: Thirty seconds, to a minute.
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PATCHETT: Between half a minute to a minute?
SANDRA: Right.
PATCHETT: And who was it that came back down the stairs?

SANDRA: The girl and a guy.

PATCHETT: The girl and a man?

SANDRA: Well, I'd say a guy, woulcd’t say a man.

PATCHETT: The girl was the same girl that you saw go up?

SANDRA: Previously.
PATCHETT: And was the man one of the men you had seen 
previously?
SANDRA: Yes, it was.

PATCHETT: Can you describe the man that came down the staiss?

SANDRA: He was shorter than the girl was, looked of latin, 
Mexican-AmerCaan background, he had dark hair, he had a gold 
sweats on, Igght shirt, dark pants.
PATCHETT: And did you recognize or notice his type of clothing 
when he first came up the staiss?

SANDRA : Yes, I did.

PATCHETT: What about the other one, the third person, that 
would be tte ^cond man who went up the stall's, did you notice 
him?

SANDRA: Yes, I did.

PATCHETT: And what was his description.
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SANDRA: He had curly hair, he was sort of seedy and "borocho” 
looking to me.

PATCHETT: By seedy, you mean perhaps not as neat as the 
others?

SANDRA.: That's right. He had light clothing on that seemed 
to be wrinkled.

PATCHETT: Did you at some later tme see someone who looked 
like this same man, the second man, the third person?

SANDRA: The next day in the paper I see someone who looked 
like him to me and I thought it looked lie him to me, at no 
other tmae had I seen anybody else, a lot of them look 
alike.

PATCHETT: This person that you saw in the paper was SIRHAN?

SANDRA: Yes it was.

PATCHETT: Alright. As the man and the lady came down the 
stair's, you heard the lately make some unusual comment, is that 
right?

SANDRA: Correct.

PATCHETT: And where was she, to your recollection, when she 
made that staement?

SANDRA : On the, possibly gettnng on the landing,, around 
that area.
PATCHETT: Jutt about to get to this landing?

SANDRA: Around that area. Right.
PATCHETT : What was it that she said?

SANDRA ; She said, "Weeshot him, we shot him".
PATCHETT: She said it twice? '

1
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SANDRA: Right.
PATCHETT: And did she make any expression with her hands 
or her face when she said that?
SANDRA: Yes, she did.

PATCHETT: Could you describe that as best you could?
SANDRA: She said, "We shot, we shot him".
PATCHETT: And what was the look that she had on her face 
when she said that?
SANDRA : What do you mean what was the look?? It was just a 
truthful look:.
PATCHETT: And did you reply to her comment?

SANDRA: Yes, I did.

PATCHETT: What did you say?

SANDRA : I said, "Who did you shoot?"

PATCHETT: You said the whole sentence, "Who did you shoot?"? 
And did she reply?
SANDRA: "Senator KENNEDY”

PATCHETT : Did the man say anything?

SANDRA: No, he did not.

PATCHETT: After she said that, did you have to make clearance 
for thmi to pass;?

SANDRA : Yes, I did.

PATCHETT: What did you do?
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SANDRA: She was saying this in motion.
PATCHETT: As she was moving?

SANDRA: Yes and you know,, I out of the way,, .... What
did I do? “

PATCHETT; Yes.

SANDRA: I left a path.
PATCHETT: Did you remain seated?

SANDIA: No, I did not.

PATCHETT: You stood up?

SAW: Yes, I did.

PATCHETT: And did you see where they went after they said, 
after they passed you?

SANDRA: No, I did not.

PATCHETT: What did you do? .

SANDRA: I got up.

PATCHETT: Alright, and after you got up?

SANDRA: I looked up, in that area, and saw nothing. I moved 
over like this.
PATCHETT: And did you then look around to see where they had 
gone?

SANDRA: No, I didn’t. I looked back and they were gone. I, 
you know, I was

PATCHETT: And what did you do?
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SANDRA: Went to the other room.
PATCHETT: That's back in -

SANDRA,: I went into the room

PATCHETT: I'm going to walk up here to t;he landing and you 
tell me if this the landing where she was just coming to when • 
you first heard her say that, okay? Di.d you hear any sounds 
just before they came down, as you might hear if someone 
opens the door to a crowded room and you hear the noise?

SANDRA: I can't remember if I did or not. There was noi.se 
coming in from there and, you know/ it was a noisy night.
PATCHETT: Yeah, when the lady said this, di.d she appear to 
be looking at you as though she were talking to you when she 
sai.d what she diLd?

SANDRA: Weei, I don't know. She was looking at me and she 
just said it, if she was, I didn't think of anything like 
that at the moment. All I knew it was a look of truth and I
beieeved it;.
PATCHETT: Okay, let's go on down---- that ought to do it 
huh?

(Pause)
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SANDRA SERRANO was shown the locatOon. in the 
kiChhen area of the Embassy Ballooom, Ambassador HoOel, 
by SA RICHARD C. BURRIS and Deputy District Attorneys JOHN 
HOWARD and DAN JOHNSON. She was shown the stage area where 
Senator KENNEDY gave his speech and the route to the kiChhen 
area foom the stage area was explained to her by SA BURRIS. 
SERRA.NO was advised by SA BURRIS that approximately 1100 people, 
plus numerous pieces of television equipment, were reportedly 
i.n the Embassy Room at the time of the speech. She was told the 
maxmumn occupanicy of the room was isseed as 750, which is a 
good indicatoon of the crowded conddtions. SERRANO was then 
walked across the Embassy Bairoomm at the southwest corner, through 
the fire exit doors and onto the outside fire escape stairs she 
damned to have been sittnng on at the tmme Senator KENNEDY was 
shot. It was suggested to her this distance is approximately 
170 feet. SERRA.NO was reminded that during previous intevviews 
she indicaeed she had been on these steps when she heard what 
she thought t;o be six backfires. She had also indicated that 
approximately thirty seconds after hearing the backfires, she 
clammed she saw a woman wearing a white dress with black polka 
dots, running down the steps past her.’ The woman said, ’We 
shot him. We shot him." SERRANO asked, "Who? ’ and the 
woman said, "Senator KENNEDY". SERRANO had previously stated that 
approximtaely 25 minutes before hearing what she thought was 
backfires, this same woman and man, plus another man, walked 
up the stairs past her. She said after seeing the photograph 
of SIRHAN SIRHAN in the paper, she was certain the man walking 
up the stair’s, who did not return down the stair’s, was identical 
to SIRHAN.

SERRANO was asked by SA BURRIS that after seei.n.g the 
location of the shooting, in relatoon to where she was sittnng 
on the steps if she still felt she had heard the shots.
SERRANO said she had never heard a gunshot i.n her Ife and 
never clammed she had heard gunshots, but had described what 
she heard as six backfires, four or five of which were close 
together.
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SERRANO was told by SA BURRIS that her parents in
Ohio had been ineevveewed and her mother stated that she, 
SANDRA., had not mentioned the fact she had seen someone she, 
SANDRA^ felt was connected with the shooting. SERRANO explained 
she has always had difficulty coimunicating with her mother 
and was not able to talk to her to explain anything. She 
said she wanted to talk to her father, but her father would 
not talk to her, since her father was apparently too upset 
about hearing that Senator KENNEDY had been shot.

SERRA.NO was asked by SA BURRIS, why, in her interviee
on television, flliewnng the shooting, she had not said 
anything about seeing this woman and the two men go up the 
stair's, but only told about the woman and man coming back 
down. It was pointed out to her the fact she damned one of 
the men going up the stairs was SIREAAN SIRHAN was the most 
signifccant part of the incident described by her. SERRANO 
stated she could not explain why and accused those present 
of lying to her and trying to trck her. SA BURRIS then asked 
SERRA.NO at what point she felt she was lied to, or trckked, and 
she soid that SA BURRIS had once referred to the polka dot 
dress as a black polka dot dress, rather than a white dress 
with black polka dots.

Deputy District Attorney JOHN HOWARD then asked
SERRANO if she would take a polygaaph examination in an 
effort to verify what she had seen. She indicated she would 
take a polygaaph and she then was asked by HOWARD to reenact 
the incident on the steps so it might be video taped to avoid 
any misunderstanding on anyone's part as to what she claims to 
have seen. SERRANO agreed, but prior to malting the video tape 
she insiseed in having someone present not connected with the 
investigaton.

Several Ambassador Hotel employees were arranged for
?y,HO*A?D ?o tat as witnesses md ail bn tw ■ employees fn® the 
hotel kiachin were rejected by SERRANO, who gave no reason for 
her rejection.
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Following the video tape interviev, SERRANO 
stated she was very upset, could not continue, and requested to 
be taken home. In compliance with SERRANO's request,Detective JOE GOODMAN, Ramppat Division Detectives, Los Angeles, 
California, Police Department, drove her home.
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6/13/68
Date _________________________

GEORGE STONER, Chief, Bureau of Investigation, 
Los Angeles County District Attorney's Office, furnished the 
fslSoeng results of interveew of VINCENT? DE PZERRD, which 
was conducted by Sergeant F. J. PATCHETT, Ram»prt Divisoon, 
Los Angeles Police Department, on June 10, 1968. According 
to STONER, this interveoo was placed on video tape and the 
results were obtanned from the audio portion of this tape.
PATCHETT: I'm Sergeant PATCHETT, Rampprt Detectives, -The 
purpose of this meeting here is to have a witness in the 
KENNEDY shooting, namely VINCENT DE PIERRO), take a look at 
some of these dresses here as a posssbility of a dress being 
worn by a female suspect;, possibly present at the time of the 
shooting. The people here in the room at this time are
JOHN HOWAKD, from the District Attorney's Office, JOSEPH 
GOODMAN, from Rammprt Detectives, FRED EAST and CARMEN BALLANTINE, 
from the District Attorney's Office Sound Lab, and FRED STONER, 
from the District Attorney's Office.

• To begin with, VINCENT, lets take each dress, one 
at a tme. I'd Ikce you to walk up to the dress and tell me 
in your own words how this dress is the same or difeerent . 
than the dress that was worn by the woman who you saw standing 
next to the suspect just prior to the shooting. You wmi; to 
start with that first one right up there?
VINCENT: It's got, not that because it's, they are not polka 
dots, they are squares, they are not even as big as the, they 
are not the right kind.

PATCHETT: How about the color involved?
VINCENT: The color is the same color but the polka dots not 
the, coul.d not be the same color.

PATCHETT: How about the sleeve length?
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VINCENT: Sleeve length is too long and the collar is not the
same way at all; compPetely different.

PATCHETT: Wiht’s difeerent about the collar?

VINCENT: The collar was not so high. It was more of a lower 
based cut out.
PATCHETT: How about the bow?

VINCENT: The bow had, there was no bow at the top.
PATCHETT: How about the cut of the dress? That being an A 
type cut as opposed to it being taiooeed.
VINCENT 
"A". No, it was more form fit!;ng on the girl than the

PATCHETT: Alright, then lets go to the next dress.

VINCENT: This i.s not the dress at a_l. For one, there i.s no 
polka dots, sleeve length i.s far too long, and the collar i.s 
not at all like the dress.

PATCHETT: Fine, lets go to this next one here.

VINCENT: The same color of the dress, color and polka dots 
near the same color.

MAN: Excuse me. How about the size of the polka dots?

Y.™™®,: _Th?-size ^ too> ?!mai, completely too small, they 
are much srnall even than, the sleeve length i.s also again too 
long and the front, the collar is somewhat like this except 
that it’s not as high again, this is a little too high and 
it had no frills on it at Hl.

PATCHETT: Alright VINCENT, lets go to the fourth dress here.
VINCENT: This is the same color, in fact, the same size polka 
dots about the same size. . would say they are the same size 
I saw.
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PATCHETT: Would you describe that as a medium size polka dot, 
as opposed to the other one being a smai one?

VINCENT: Yes, I would say this is a medium size.

PATCHETT: Alright, how about the cut of that dr-ess?

VINCENT: The cut is more like, this is more like because it 
i.s tapered in, like I say, it was form fitting, more tight 
around the waist.

PATCHETT: How about the collar?

VINCENT: The collar i.s again too highland it had no white 
in front and it had, on the sleeve, the sleeve length i.s 
about the same.

PATCHETT: Its a very very short sleeve.
VINCENT: Very short slLeeve, like thi.s.
PATCHETT: Let's go then to the fifth dress.
VINCENT: This again i.s not, the pattern is pretty good but
the sleeves are, there is no sleeves i.n this case, and it’s 
not the dr-ess that I saw.

PATCHETT: Alright, let’s go to this one then, the sixth dr-ess.
VINCENT: Again, it’s not the dr-ess. Cooldn’t be, the iriiss, 
the collar on this is, on this i.s up to the neck, which I 
thought it came down to here. The collar actusO-ly came down 
to abortt here, about the middle, here.

.PATCHETT: What you're saying then is the.neck would be 
exposed and...;

VINCENT: The neck would be exposed, in this case it's not 
exposed. Right?

PATCHETT: Was there a bow?
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VINCENT: No, there was no bow.

PATCHETT: How about the sleeve length involved here?

VINCENT: No, the sleeves here aren’t,, I mean, not title same 
length.

PATCHETT: Let me exchange places with you and go to this 
one, number seven.

VINCENT: No, the collar on thi.s is similar to the dress the 
girl was wearing, except as I say it came down more to where 
the end of this bow would be, it came down to about here.
PATCHETT: Alright.

VINCENT: And the sleeve length is the same but the polka 
dots they are mixed colors. Its not........
PATCHETT: How about the size of your dots?

VINCENT: The size again. It’s just under the size of the..
PATCHETT: A little bit simpler.

VINCENT: Yeah, a little bit smaaier.

PATCHETT: How about the top of this garment here?

VINCENT: Which one?

PATCHETT: That one there.

VINCENT: No, this i.s more like a tgger or sommthing al.se, not 
it at aLl.

PATCHETT: Any posssbility that the print on that one and the 
print on this one here which is number  , could ■ have .been 
mistakeen for polka dots?
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VINCENT: No, not mc. i saw the print distinctly, this wasn't 
it at 0.1.

PATCHETT: Okay, thank you very: much for this statement.

(Pause)

PATCHETT: VINCENT, Id. Ike you to take the dr-esses down Off 
the wall that you feel resemble most nearly the one that was 
on the woman that you saw that evening. That's number four 
you have there,: *gght?

VINCENT: Yes, sir.

PATCHETT; Can you hold that up to the camera so they can get . 
a good shot of it?
VINCENT: Yes, as I said before. It's the same type of polka 
dots and the collar was more like on the reverse si.de, 
except it came down to about the middle here exposing part of 
the girl’s neck.

PATCHETT: It would be a wider collar?

VINCENT: It would be a wider collar.
PATCHETT: Were there polka dots on the collar?
VINCENT: Yes, there were polka dots on the collar.
PATCHETT: Alright, fine. Why don't you just lay that dr-ess 
down and take the next one off the waH that in your mind _ 
comes closest to being that that the woman was wearing. This 
then is number....

VINCENT: Seven.

PATCHETT: Seven. Correct.

VINCENT: This, again, i.s the collar, basically like this one, 
but it was solid Uke I have shown you in this dress here.
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PATCHED: Right.

VINCENT: It came down to about where the end of the bow is 
right about the center here. It came down to about there and 
a. curve curve.
PATCHETT: Let’s discuss a couple of things here. The size 
of the polka dots between the two dresses, which one would 
be most nearly correct.

VINCENT: The first dress, number four.

PATCHETT]: How about the sleeve length?

VINCENT: Sleeve length. I beieeve they are the same but 
I would say more like this one because I would say more of 
the arm would be exposed than this.
PATCHETT: Alright. One final question. VECCE, how mucn of 
this woman were you able to see that evening?

VINCENT: ApprosdLmately, just to about the knee, -that's as 
far as I could see.
PATCHETT: You could see her from the knee up.
VINCENT: Up, the knee up.
PATCHETT: And she was wearing a dress rather than a polka, 
dot blouse and a diffeeent colored skirt.
VINCENT: Yes, sir.

PATCHETT: The length of the dress LLn relatoon to her knee, 
mini dress or what;?

VINCENT: No, Lt was about, I would say, possibly an tach, 
maybe two inches above the knee, but not a Mni.

PATCHETT: Alright. (Pause) VECCENT have you ever seen these 
dresses before today, before this meeting?
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VINCENT: No sir, I haven't.

PATCHETT: Has anybody discussed this with you before this 
meeting?
VINCENT: No, they haven’t.

PATCHETT: Outside of the fact that the night of the shooting, 
you and I did have a conversation and you did describe the 
dr-ess to me is that correct?
VINCENT: Yes sir, I did.

PATCHETT: Alright, thank you very much.

(Pause)

PATCHETT: Th;is interview’s taken place in the Oval Room at 
the Ambassador Hotel, and it is Room D like in DAVID in the 
Oval Room, the date is June the 10th, 19685 and the tme 
2:25 p.m. .
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On June 11, 1968, Detective C. F. HUGHES, Rampart 
Division, Los Angeles Police Department, furnished a summary 
of an interview of SANDRA SERRANO, which occurred on Juine 7, 
1968:

6/11/68 , Los Angeles, California „ Los Angeles 56-1556-G-
--------------------- at--------------------------------------------------------- File # -____________ __________:____

, SA RICHARD C. BURRIS/mmc . 6/12/68by---------------------------- --------------——------------------------------------- Date dictated-----------------------------------
This document contorts neither ricommindations nor cinclusi.ini of the FBI. It is the property of t;he FBI and is loaned to
your agency; it and its contorts are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)
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_ . 6/10/68
Date ________________

WILLIAM BALES, News Editor, NBC News, New York City, 
New York, made available to SA RICHARD C. BURRIS, at Los Angeles, 
a magneeic tape recording made during an interveew of SANDRA 
SERRANO by News Coimmeeator SANDOR VANOCUR, at the Ambassador 
Hotel, Los Angee.es, at approximately 1:30 A.M., June 5, 1968, 
shortly after the shooting of Senator ROBERT FRANCIS KENNEDY.

This intervlww is as follows: ,

VANOCUR Miss SERRANO, ah, just take your tme, I’11 hoM the 
• mike in front of you, and just tell me everything .

starteng from when you first saw the Senator come in 
the room, and what happened.

SERRANO Wil, he.. .he.. .everybody was in the mairi room, you
know, lisennnng to him speak, and it was too hot, so 
I went outside, and I was out on the terrace, and I 
was out there for about five, ten minutes, you taow. 
I starts to get cold, and then, you know, and everybody 
was cheering and everything and then I was standing 
there just thinking, you know, thinknng about how 
many people there were, and how wonWrful it was. TWn 
this girl came running down the stairs i.n tW back,. 
came running down the stairs and said "We’ve shot him, 
we’ve shot him". "Who did you ihoot?,’ And ihl saw
"We’ve shot Senator KENNEDY ’/' And aft....she had------ 
I can remember what she had on and everything^ and 
after that, a boy came down w^h her, he was about 
23 years old, and he was Mexican-American, because I 
can remember that, because im Melicae“Amelicae, and 
I says "Wat’s happening?" AM all of a ^clden all 
these people start coming down that back end, and I 
walked i.n, and I was by the bar area, and nobody seemed 
to know anything about it, and I taught, ooll, you 
know, maybe I misunderstood or iomeehleg.
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VANOCUR

SERRANO

VANOCUR

SERRANO

Wit a minute, did this young lady say'We"?

‘We", she said.
Meaning ‘We“, the Mexican-jmeriann?

No, she was not of Mexican-American descent. She was not,. 
She was Caucasian. She had on a white dress with polka 
dots, she was light skinned^ dark hair, she had black 
shoes on, and she has a funny nose, it was...it was...
I thought it was really funny, s11 my frinnds tell me 
I’m so observant;. So I walked right back i.n and I.... 
I thought to myssef.... if something happened, somebody 
should know about it, so I walked in and I said... Who 
was shot;?" And nobody.... ‘‘Nobody was shot, nobody was 
shot’” And I said "Oh, all right’’’ And I waited a while 
and then I walked t;o a teeephone, and I called my parents 
long distance to Ohio, and I woke my parents up and I 
told them, KENNEDY was shot, and my parents, you know, 
have been foioownng me with the campaign, so I was in 
the teepphone booth, and then I saw, Just masses of 
of people seem to run by the teiephone, and I hung up. 
I told my parents I had to hang up. Hung up, I went 
back into the main room, and I asked who was shot. And 
it must have been ten minutes, ten mnu^s tofo^ any­
body on that grounds. floor seem to have known anything, 
and I said "Who was shot?" And then I...this MARGE JAY 
was on...on the speaker...on the speaker, and sto was 
saying, you know, Somebody has oeen seriously inuured. 
Ah...."Everybody, please clear tto way, go to tie. 
television set. So I was standing by the television 
shet....set... and. ... I was just tending tee _ 
Steening to everything that haeeined, and I ^uldnt 
beieeve it, and then... .so I went in to nialo scri, sq 
I asked "Who was shot;? Was it him?" They says_ Yes, 
it was!" So I went back to the teeephoni booth, teed 
to get my earilts tot the Innes; were all ted up, I 
couldn't get through.
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VANOCUR Did you work for Sen.'..did you work for Senator KENNEDY?

SERRANO I’m Co-Chaiman of Youth for KENNEDY in the Pasadena-
Altadena area. I worked very har’d for him and every­
body in the Pasadena area worked very very har’d for- 
him. 1965, I met him, Washington, D.C., in an elevator, 
he stepped on my foot, and I shoved him, and its an 
unforgettable experience. At the S.R.O. he gave me the 
speech that he'd made that night. I have the very speech 
he macle that night. . .

VANOCUR You didn’t get close to where he was carried out or
where he was shot;?

SERRANO No, I wasn’t, no I waan’t.

VANOCUR Thank you very much.
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On June 11, 1968, Detective JOE GOODMAN, Ramppat 
Division, Los Angeles Police Department, furnished the 
following summary of the taped interveew of SANDRA SERRA00* 
taken at the Rapppat Division, from 2:35 a/« to 2:55 a/. 
on June 5, 19681
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Date  June 12, 1968____

SANDRA SERRANO reveewed colored fim coverage made 
by OBC News at the Ambassador Hotel prior to and after Senator 
ROBERT F. KENNEDY was shot, June 5, 1968- This review was 
made at the OBC Studio, Heilwood, Caaifornia, and the projector 
was operated by WILLAM BALES, News Editor, OBC News, New York 
C.ty.

After reviewing the film, SERRANO stated she observed 
no one in the film who resembled the woman wearing a polka 
dot dress or the man wearing a yellow or gold sweater, she 
saw go up or down the outside fire escape starway located 
outside the southwest door of the Embassy Room, Ambassador 
Hotel. SERRANO was asked to describe color of clothnng SWAN 
was wearing in the fim she had just watched. She said he was 
wearing medium, blue pants, white shirt and dark colored jacket 
or sweat shhrt. She was then asked if she still deleaved SIRHAN 
was wearing light colored clohhes at the time she claimed to 
have seen him in the fire escape stairs. She said, "They 
looked like light colored clohhes tome.”

On-------- 6/7/68---at------ Burbank,. .Ceaifoimaa------- Fie # —Los Angeles 56-156^
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, ,, « On June 11, 1958 FRANK J. BURNS, JR. was intevveweed 
at the Ambassador* Hotel where BURNS reenacted his position in 
tne kiccnen area of the Embassy Bairoomm at tme Senator KENNEDY 
was scot.

. . On June_ 12, 196>8 BURNS furnished the foliownng summary 
explainnng what he saw and did during the pertnnent time Just 
prior to and after Senator KENNEDY was shot.

BURNS (stated this memorandma was dictated to his 
secretary. In adddtion t;o above BURNS stated that he could not 
recall seeing SIRHAN SIIHAN prior to SIRIAN SIRHAN's moving 
aHo^ in front of hio toward Senator KENNEDY at which tioe 
BUR°S began struggling with SIIHAN SIJHAH.

ERNL^a-d w^le_°n the Platoom standing behind 
Senator KENNEDY during the Senator's speech, he seems to recall 
overhearnng bits and pieces of conversation in which a decision 
was being °ade whether to take the Sector to the Ambassador 
Room or the Press Room because of the late hmr.

6/11/58, Los Angeles, California LA 56-156 ^^^3
On 6/12/68 at__________________ {_________File #33?

SA RICKARD C. BUKERIS/mca 6/12/68
by-----------------------no---------------- ---------------- ------------------- Date dictated---------------------------------
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Date 6/13/68__________

VINCENT DI PIEERRO was intevveewed 
at the Amhaasador Hotel just prior to his viewing seven white 
dresses with alack polka dots in an effort to pick out a dress 
similar to the one worn by the woman he previously described 
as being i.n t;tie kiCchen area of the Embassy Room, Ambassador 
Hotel, just before Seim tor KENNEDY was shot.

DE PIERRO recalled talknng to SANDRA SERRANO_about 
a woman wearing a white dress with alack polka dots while they 
were siting together waiting to be inte^eeed by the police 
after the shooting. They did not describe the dress to each 
other, except to mention the fact that it was a white dress with 
black polka dots.

DE PIERRO said no details about the person wearing 
this dress were discussed since a police officer saw them 
talkilng'and warned them not to discuss the case.

on 6/10/68 atLos Angeles, Caaifornaa

Date dictated 6/13/68------------------
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ROBERT HULSMAN, ambulance driver, Ceetral Receiving 
Hospital, Los Angeles, Caifornia, was ineevveeeed at his 
resieence 186211 Meesclero, .and furnsshed the folOewing 
inOormatOnn:

On the morning of.June 5, 1968, he was on duty 
at Cennral Receiving Hospital and received orders to proceed 
“the ArbassaiOT Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angee.es, 
Ccaifornaa. The order was received at 12117 a.r. and sirply 
stated, "injury, Ambassador Hotel - proceed".

He, accompanied by attendant MAX BEHRMAN, left 
Central Receiving Hospital at 12:18 am. and proceeded to the 
Ambassador Hotel, arrivnng .there at 12:213 am.

Upon arrival at the Ambassador Hotel, he drove up 
to the main entrance and was met by several KENNEDY campaign 
members, who directed him and BEHRMAN to the scene of the 
shooOting. They initially started up a staircase, but found 
an elevator, which was available. As they were going up 
in the elevator, he turned to a man standing near them and 
asked who was hurt. The man replied, "Senator KENNEDY has 
been shoO ,.

Whnn tee e^^ter opened he irreniaCely recognized 
Senator ROBERT F. KENNEDY lying on his back directly in front 
of the elevator. Next to him was a snroni man, who he later 
learned was PAUL SCHRADE, also on his back in a large pool 
of blood. He assumed this man was dead and went directly to 
Sonater KENNEDY. There was a large terrycloth towel near 
KENNEDY’S hnCi, which was rsmriltely saturated with blood. 
Also, the hair on the right side of the head was badly messed 
up So t;hat there was no question but that he had been injueed 
in the head. Mrs. KENNEDY was kneeling next to her husband 
and applying an icn-park to his hnai.

On---------6/7/68—at----La. Puente, -Caai-for-n-ia- File #-------Los-Angeles 56-1^<
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At this point, KENNEDY was conscious and HULSMAN 
spoke to him telling him he would be all right and they were 
taking him to the hossPtal. The stretcher was Placed next 
to KENNEDY’S body and he went to the legs while BEHRMAN went to 
the h,e.ad- He placed a hand under KENNEDY’S buttocks and 
another under the calves of his legs so he could lift him onto 
t;lie stretcher. At this point, KENNEDY said "Don't, Please 
don.it move me."

/ After placing KENNEDY on title stretcher, he was 
wheeled a few feet to tihe elevator so he could be taken tio 
the ambulance. During this time, Mrs KENNEDY had been 
asking where they were taking Senator KENNEDY and attending 
to prevent them from moving him.

• Once in tihe elevator, they descended by accident 
■ to the basement. The elevator operator then took them tio the 
/ first floor, where they began to wheel KENNEDY out tio the 

ambulance. During this time, KENNEDY’S legs ha.d been moving 
an.d HULSMAN had been watching closely so he did not roll 
from the stretcher. As they were going tio tihe ambulance, 
Mrs. KENNEDY was yelingg and asking where they were taking 
her husband. HULSMAN again told her they were taking him 
to Central Receiving Hoosptal. At this point, Mrs. KENNEDY 
placed her arm around his neck and treed tio stop him foom 
pushing the stretcher. He took her arm froom his neck and 
said, Como on. We’ro going tio tihe hosPptal."

Upon reachi.ng tihe ambulance, tihey placed tihe 
stretcher with KENNEDY in the ambulance and locleed it down. 
Everyone tireed to get into the ambulance; however-, only 
MAX BEHRMAN, Mrs. KENNEDY and one other unidentifedd white 
m^ "eT*^*®’’^ the rear. “ter shutting the rear door, 
he went tio the drivers seat. At this point, someone 
aPParently w an effort tio get into tihe rear of tihe ambulance, 
opened the rear doors and he had to return tio make sure they 
were securely locked. He again returned and got into the cab 
of the ambulance. In tihe cab was a man known tio him as BIIL
BARRY and two other unknown white males.




